



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

3DAYS 2NIGHT CAMBODIA PHNOM PENH

CAMBODIA

3DAYS 2NIGHT CAMBODIA TOUR

Tour Code: PNHPTM6

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ NAGA WORLD CASINO ♥
- ♥ WAT PHNOM TEMPLE ♥
- ♥ KILLING FIELDS ♥
- ♥ PHNOM UDONG ♥
- ♥ SILVER PAGODA ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

Day 1: ARR-PNH (-/L/D)

Pick up from airport and transfer to your hotel, visit the Independent Monument and the Royal Palace, built by King Norodom in 1866 on the site of the old town, and the Silver Pagoda. Located within the grounds of the Royal Palace, the Silver Pagoda is so named because of its floor, which is made up of 5000 silver tiles. Lunch at restaurant, visit of the National Museum, also called Musee des Beaux-Arts and the Wat Phnom Temple, Phnom Penh's namesake, from where you can enjoy views over the tree-lined avenues of the city. Visit to Sisowath Quay and a well-known NAGA world casino where you can visit & enjoy many games inside till dinner at restaurant and accommodation at hotel

Day 2: PNH (B/L/D)

Breakfast at hotel, visit the Notorious Tuol Sleng Museum, In 1975 Tuol Svay Prey High School was taken over by Pol Pot's security forces and turned into a prison known as Security Prison 21 (S-21) and the Killing Fields of Choeung EK just outside Phnom Penh about a 20-40 minute was an orchard and a Chinese cemetery prior to 1975. During the Khmer Rouge regime it became one of the killing fields. Lunch at restaurant, visit to the Russian Market (Psah Tuol Thom Pong), a lively outdoor market where you will find antiquities, silver and gold jewelry, gems, silk, kramas, stone and wood carvings, as well as T-Shirts, CDs and other souvenirs till dinner at local restaurant and accommodation at hotel.

Day 3: PNH-DEP (B/-/-)



柬埔寨

3天2晚 柬埔寨之旅

TOUR CODE : PNHPTM6

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ 娜迦世界赌场 ♥
- ♥ 金塔山寺 ♥
- ♥ 杀戮战场 ♥
- ♥ 俄罗斯市场 ♥
- ♥ 银阁寺 ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

3天2晚 柬埔寨金边之旅

第一天：到达金边（一/午餐/晚餐）

从机场转接到你的酒店, 参观独立纪念碑和皇宫, 1866年由国王诺罗敦•在老城建造的皇宫和银色的银宝塔。位于的皇家宫殿, 银塔是如此命名是因为它的地板由5000银砖铺成。午餐在餐馆进行, 随后参观国家博物馆, 也称为艺术博物馆和美术窟居住寺庙, 金边的同名, 你可以饱览城市的林荫大道。访问Sisowath码头和世界著名的娜迦族赌场, 你可以在那里游览和享受许多游戏。然后回酒店, 在餐馆享用晚餐。

第二天：金边（早餐/午餐/晚餐）

在酒店吃早餐, 参观著名的吐斯廉屠杀博物馆, 1975年吐斯威猎物高中被波尔布特的安全部队接管了, 变成了一个监狱被称为安全监狱 21(s - 21) 还有杀戮场 EK madra 金边郊外的大约20 - 40分钟有一个果园, 在1975年之前是中国的墓地, 是红色高棉政权成为杀戮领域之一。午餐在餐馆进行, 随后参观俄罗斯市场, 这是一个活跃的户外市场, 你会发现文物, 金银珠宝, 宝石, 丝绸, 石头和木材雕刻, 以及T恤衫、CD和其他纪念品, 直到在当地的餐馆吃晚餐, 吼吼返回酒店。

第三天：离开金边（早餐/-/-）

在酒店吃早餐, 之后接送去机场准备返回。

